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Tots els partits aproven els projectes que es beneficiaran dels 13 milions d'euros que l'Estat
invertirà a Sant Cugat

Els partits polítics del consistori celebren el consens a què s'ha
arribat en la presentació dels projectes que s'acolliran al fons
estatal d'inversió als ajuntaments impulsat pel govern
espanyol. Tots coincideixen en què les actuacions que es faran
són necessàries per a la ciutat, si bé haguessin preferit que les
condicions dels ajuts haguessin permès fer un altre tipus
d'obres.

Les inversions en equipaments es concentren en la rehabilitació del Mercat Pere San i el Casino de la Floresta,
així com en l'arranjament de la part posterior del Monestir. Entre altres coses, els diners es dedicaran també a
la rehabilitació i urbanització de carrers i a l'extensió de la fibra òptica.

Segons el portaveu de CiU, Joan Recasens, aquests diners s'aprofitaran per fer obres necessàries per la ciutat,
però no han de fer oblidar el debat de fons sobre el finançament dels ajuntaments.

Joan Recasens: Ens va molt bé, i pot col·laborar en l'ocupació, però hem de seguir treballant per
solucionar definitivament el finançament dels ajuntaments.

Des del PSC, el seu primer secretari, Ferran Villaseñor, lamenta que les subvencions s'hagin d'utilitzar per fer
obres que haurien d'estar acabades des de fa anys.

Ferran Villaseñor: Hi ha inversions que es faran ara que ja s'haurien d'haver fet. L'Estat suplirà la
manca d'inversió que hi ha hagut a Sant Cugat.

Des d'ICV-EUiA, el seu portaveu Joan Calderón ha criticat les condicions de la subvenció, que segons
assegura no han permeten dur a terme projectes més interessants per la ciutat.

Joan Calderón: Hi ha limitacions en els terminis de presentació i execució que impossibiliten projectes
més interessants.

La portaveu del PP, Berta Rodríguez, ha valorat que els fons estatals permetin treure projectes que estaven al
calaix, i ha destacat el consens que hi hagut entre els partits.

Berta Rodríguez: Ens hem deixat de 'tonteries' partidistes, han vingut uns diners i hem mirat
d'utilitzar-los correctament.

Finalment, el regidor d'ERC Toni Ramon ha admès que les obres que es faran són necessàries, tot i que ha
criticat el plantejament de les subvencions.

Toni Ramon: Benvinguts siguin els fons, però condemna els ajuntaments a arreglar voreres, impedint
dur a terme obres més importants.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/39054.html
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Recordem que la inversió estatal als municipis comporta una suma de fins a 13 milions d'euros per Sant Cugat,
i que els projectes presentats han de permetre que les obres s'acabin com a màxim el 31 de desembre de 2009.
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